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Vragen van het lid Popken (PVV) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het bericht dat Nederland de JSF met serieuze gebreken koopt en deze 
informatie achterhoudt (ingezonden 7 februari 2019). 

Vraag 1
Klopt het dat uit rapporten van de Amerikaanse toezichthouder blijkt dat er 
102 «kritische» beperkingen zijn bij de JSF die op korte termijn waarschijnlijk 
niet worden verholpen?1 

Vraag 2
Klopt het dat vijftien van de 102 beperkingen van dien aard zijn dat ze de 
veiligheid van ons Defensiepersoneel in gevaar kunnen brengen? 

Vraag 3
Klopt het dat van de acht doelstellingen, waar de JSF op het gebied van 
betrouwbaarheid en onderhoudbaarheid aan moet voldoen, er maar vier 
gehaald kunnen worden? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de reden om de Kamer niet te informeren, te weten 
het ministerie wilde graag een beknoptere jaarrapportage publiceren, het 
slechts denkbare excuus is dat men kan verzinnen om recht te breien dat 
deze serieuze beperkingen en conclusies van de Amerikaanse toezichthouder 
achterwege zijn gelaten? Zo nee, welk slechter excuus kunt u dan nog 
verzinnen? 

Vraag 5
Gaat u de aankoop van deze onbetaalbare ramptoestellen direct stopzetten en 
terugdraaien zodat Defensie toestellen kan aanschaffen die wel veilig zijn, 
zodat we ons Defensiepersoneel niet in gevaar brengen? Zo nee, waarom 
niet?

1 https://www.ftm.nl/artikelen/nederland-koopt-jsf-met-gebreken
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